



Tarikh:

Para Dermawan yang dihormati,

PER: Sumbangan Untuk Tabung Endowmen UTHM

Dengan segala hormatnya perkara di atas adalah dirujuk.

Tabung Endowmen UTHM merupakan antara saluran bagi memudahcara untuk para dermawan menyalurkan sumbangan untuk tujuan pendidikan tinggi dan penyelidikan.

Dengan ini, kami sangat berbesar hati mempelawa Tuan/Puan, untuk memberi sumbangan secara tunai kepada Tabung Endowmen UTHM. Dana yang dikutusi ini akan diagihkan bertujuan kebajikan pelajar di Universiti untuk pengajian tinggi dan penyelidikan.

Sumbangan kepada Tabung Endowmen UTHM ini boleh dilaksanakan melalui:

- Kaunter Bendahari UTHM (wang tunai / cek / money order) atas nama "Bendahari Universiti Tun Hussein Onn Malaysia"
- Arahan Potongan Berkala. (Periodic Payment Instruction (PPI)) melalui akaun gaji.

Sumbangan anda layak mendapat untuk mendapat pemotongan cukai sebanyak 7% manakala bagi syarikat pengecualian cukai LHDN adalah sebanyak 10% yang ditolak daripada jumlah agregat** (tertakluk kepada had pelepasan cukai Lembaga Hasil Dalam Negeri).

(Sila kembalikan semula borang yang telah lengkap diisi ke:

Timbalan Naib Canselor (Penyelidikan dan Inovasi)
Universiti Tun Hussein Onn Malaysia (UTHM)
86400 Parit Raja, Batu Pahat, Johor



Sumbangan untuk Tabung Endowmen UTHM.

Saya / kami No. Kad Pengenalan / No. Pendaftaran syarikat

ingin membuat sumbangan untuk:

<input type="text"/>	Tujuan penyelidikan sebanyak	RM <input type="text"/>
<input type="text"/>	Tujuan Kebajikan Pelajar sebanyak	RM <input type="text"/>
<input type="text"/>	Tujuan Aktiviti Pelajar sebanyak	RM <input type="text"/>
<input type="text"/>	Potongan melalui pemotongan gaji dari akaun pekerja UTHM untuk tujuan Penyelidikan / Kebajikan Pelajar / Aktiviti Pelajar dari hingga (sila potong yang tidak berkenaan) sebanyak	RM <input type="text"/>

Tandatangan Sah / Tarikh
Cop Syarikat Jika Berkenaan

**Sumbangan derma diberi pelepasan Cukai Pendapatan di bawah Seksyen 44(6) Akta Cukai Pendapatan 1967. No Rujukan LHDN 01/35/42/51/179 6 4438. No Warta Kerajaan 764 bertarikh 30/01 1997.